
 

Oosterhout, 8 februari 2019. 

 

Aan het College van Gedeputeerde Staten van de Provincie Noord-Brabant 

 

Schriftelijke vragen over de Ruit bij Eindhoven ex artikel 30 van 
het Reglement van Orde  

 

Geacht College, 

 

Volgens een bericht in het Eindhovens dagblad van 29 januari 2019 staat 
de deur op een kier voor een kleine Ruit tussen Eindhoven en Nuenen; 
een nieuwe weg tussen de stad en Nuenen en het Dommeldal in.  

VVD wethouder Monique List heeft de deur op een kier gezet voor een 
kleine Ruit tijdens een vergadering van de gemeenteraad van Eindhoven 
op 29 januari. Ook VVD-gedeputeerde Christophe van der Maat riep 
eerder op in het Eindhovens Dagblad om de verkeersproblemen ‘in het 
hart van de Brainportregio’ aan te pakken. 

1. Betekenen deze uitspraken dat het coalitieakkoord Beweging in 
Brabant wordt opengebroken? Graag een toelichting. 

2. Wil de coalitie meer asfalt gaan aanleggen in de noordoostcorridor 
rondom Eindhoven? 

3. Wat betekent dit voor de natuur en de leefbaarheid in dit gebied 
rondom Eindhoven? Wordt ook gedacht aan de invoering van een 
kilometerheffing als pilotproject? 

4. Op 11 februari wordt door de gemeenteraad van Eindhoven hierover 
een beeldvormende (meningsvormende) bijeenkomst 
georganiseerd. Is Gedeputeerde Staten ook van plan om voor 
Provinciale Staten een beeldvormende bijeenkomst te organiseren? 
Zo ja wanneer. 



5. Tijdens de procedurevergadering van 1 februari 2019 is besloten om 
deze vragen niet toe te laten tijdens het vragenhalfuurtje van de 
vergadering van Provinciale Staten op die dag. Graag een toelichting 
met argumenten waarom deze vragen niet zijn toegelaten gelet op 
belang en urgentie. 

 

Bij voorbaat dank voor de spoedige beantwoording van deze schriftelijke 
vragen. 

Met vriendelijke groet, 

Sjo Smeets 

Woordvoerder Mobiliteit 

Fractie GroenLinks 


